
 
LATVIJAS REPUBLIKA 

VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 
Reģ.Nr.90009114839, Beverīnas iela 3, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 
FINANŠU KOMITEJA 

 
SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 
 

2024.gada 15.jūlijā            Nr.10 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 
Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Semināra ielā 9, 1.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:   Unda Ozoliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietniece  
 
Sēdi protokolē: Andra Everte – Pašvaldības sekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti:    Unda Ozoliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētājas vietniece  

Viesturs Zariņš – Finanšu komitejas loceklis 
Guntis Albergs – Finanšu komitejas loceklis 
Agnis Birkavs – Finanšu komitejas loceklis  
Anda Kušķe – Finanšu komitejas locekle  
Juris Žurovičs - Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Kristaps Sula – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā pieslēdzas plkst. 13.02, atslēdzas plkst.15.04) 

Jānis Anže - Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā pieslēdzas 13.20, atslēdzas 13.46) 

 
Piedalās:   Sandra Pilskalne  – Pašvaldības domes deputāte (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

 
Sēdē nepiedalās:  
deputāti:    Gita Avote -  Finanšu komitejas priekšsēdētāja – atvaļinājumā 

Vents Armands Krauklis – Finanšu komitejas loceklis – aizņemts pamatdarbā 
Vilmārs Vesingi - Finanšu komitejas loceklis – aizņemts pamatdarbā 

 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Valdis Šaicāns – izpilddirektors 
Raivis Graņics –  Sporta un jaunatnes lietu daļas vadītājs 
Dace Pūce - Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Inguna Medne – izpilddirektora palīdze (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Aleksandrs Golubovs - Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks juridiskajos 
jautājumos 
Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  

Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece zemes pārvaldības 
jautājumos (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Dainis Lapiņš - Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Gunta Smane - Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītāja vietniece (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
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Arita Ārgale - Personāla nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

 
Darba kārtība: 

1. Par pagasta pārvaldnieka reformas pabeigšanu 
2. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu “Tranzīta ielas Valkas pilsētā pa Zemgales ielu, 

Burtnieku ielu un Parka ielu pārbūve” 
3. Par Sociālā dienesta darbinieku noslodzi 
4. Par atbalstu izglītojamo ēdināšanai 2024./2025.m.g. 
5. Par maksas noteikšanu pakalpojumiem ar pasta starpniecību 
6. Par ukraiņu jauniešu uzturēšanas izmaksām 
7. Par dabas aizsardzības plāna izstrādi dabas liegumam Sedas purvs 
8. Par apkures sistēmu Vijciema publiskajās ēkās 
9. Par izmaiņām nomas līgumā noteikto nosacījumu izpildes kārtību 
10. Par nomas līguma izbeigšanu par telpu nomu Valkā, Rūjienas ielā 3D un nomas līguma slēgšanu 

par telpu nomu Valkā, Semināra ielā 9 
11. Par Valkas novada pašvaldības 2024.gada 30.maija saistošo noteikumu Nr.13 “Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās vai vietās, kas vērstas pret publisku vietu, Valkas novadā” 
precizēšanu. 

12. Par Valkas novada pašvaldības 2024.gada 21.jūnija saistošo noteikumu Nr.14 “Valkas novada 
administratīvās teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas saistošie noteikumi” precizēšanu 
 

Sēdes vadītāja U.Ozoliņa atklāj sēdi un aicina balsot par darba kārtību.  
V.Šaicāns ierosina darba kārtībā neiekļaut pirmo jautājumu “Par pagasta pārvaldnieka reformas 
pabeigšanu”, jo šis jautājums tika izskatīs Attīstības un saimnieciskajā komitejā. 
I.Grandava ierosina iekļaut informatīvu jautājumu par budžetu. 
U.Ozoliņa aicina balsot par darba kārtību, neiekļaujot pirmo jautājumu un papildinot ar informatīvo 
jautājumu par budžetu.  

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot: PAR – 6 deputāti (A.Kušķe, U. Ozoliņa,V. Zariņš, G.Albergs, 
A.Birkavs, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Finanšu 
komitejas sēdes Nr.10 darba kārtību. 
 

1. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu “Tranzīta ielas Valkas pilsētā pa Zemgales ielu, 
Burtnieku ielu un Parka ielu pārbūve” 

2. Par Sociālā dienesta darbinieku noslodzi 
3. Par atbalstu izglītojamo ēdināšanai 2024./2025.m.g. 
4. Par maksas noteikšanu pakalpojumiem ar pasta starpniecību 
5. Par ukraiņu jauniešu uzturēšanas izmaksām 
6. Par dabas aizsardzības plāna izstrādi dabas liegumam Sedas purvs 
7. Par apkures sistēmu Vijciema publiskajās ēkās 
8. Par izmaiņām nomas līgumā noteikto nosacījumu izpildes kārtību 
9. Par nomas līguma izbeigšanu par telpu nomu Valkā, Rūjienas ielā 3D un nomas līguma slēgšanu 

par telpu nomu Valkā, Semināra ielā 9 
10. Par Valkas novada pašvaldības 2024.gada 30.maija saistošo noteikumu Nr.13 “Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās vai vietās, kas vērstas pret publisku vietu, Valkas novadā” 
precizēšanu. 

11. Par Valkas novada pašvaldības 2024.gada 21.jūnija saistošo noteikumu Nr.14 “Valkas novada 
administratīvās teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas saistošie noteikumi” precizēšanu 

12. Informatīvs jautājums par pašvaldības budžetu. 
 

1.§ 
Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējumu “Tranzīta ielas Valkas pilsētā pa Zemgales 

ielu, Burtnieku ielu un Parka ielu pārbūve” 
_______________________________________________________ 

(G.Smane) 
 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), G.Smane 
I.Grandava papildina, ka summa ir bez PVN nodokļa un finansējums ir jāatrod arī PVN daļai.  
G.Smane papildina, ka šis ceļa posms ir sliktā tehniskā stāvoklī.  
V.Šaicāns, komentējot situāciju, aicina šo projektu obligāti iesniegt, jo Satiksmes Ministrija finansējumu 
izskata katru gadu. Šī iela ir stratēģiski svarīga.  
 
Deputāts K. Sula – Finanšu komitejas loceklis, pieslēdzas pulksten 13.02. 
 
U. Ozoliņa aicina deputātus balsot. 
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Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa, V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, J.Žurovičs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē. 
 
 

2.§ 
Par Sociālā dienesta darbinieku noslodzi 

_______________________________________________________ 
(I.Grandava) 

 
Jautājums tika izskatīts Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komitejā. 
I.Grandava ziņo, ka izvērtējot darbinieku noslodzi var veikt izmaiņas darbinieku amatos.  
U.Ozoliņa aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa, V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, J.Žurovičs, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Apstiprināt izmaiņas Sociālā dienesta darbinieku amata vietu un darba samaksas sarakstā  
2. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē. 

 
Deputāts J.Anže – Finanšu komitejas loceklis, pieslēdzas pulksten 13.02. 
 

3.§ 
Par atbalstu izglītojamo ēdināšanai 2024./2025.m.g. 

_______________________________________________________ 
(I.Grandava) 

 
Jautājums tika izskatīts Izglītības, kultūras, sporta un sociālajā komitejā. 
I.Grandava izsaka priekšlikumus, kur var ieekonomēt. Ir veikti aprēķini.  
Notiek diskusijas, viedokli izsaka U.Ozoliņa, I.Grandava, J.Žurovičs. 
I.Grandava apstiprina, ka mēs nediskutējam par 1. – 4. klašu skolēniem.  
U.Ozoliņa izsaka priekšlikumu neko nesamazināt un nodrošināt to, ko noteikumi prasa.  
U.Ozoliņa apstiprina, ka ir trīs priekšlikumi – samazināt par 0,50 euro, atstāt nemainīgi esošā situācijā, 1. 
-4.klasei palielināt līdz 2,40 euro . 
U.Ozoliņa: Varam virzīt balsošanai priekšlikumu – samazināt par 0,50 euro? 

Atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – nav, PRET – 7 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa, V.Zariņš, 
G.Albergs, A.Birkavs, J.Žurovičs, K.Sula), ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja nolemj neatbalstīt priekšlikumu samazināt pašvaldības līdzfinansējumu par 0,50 euro 
pirmsskolas izglītojamajiem obligātajā izglītības vecumā (no 5 gadu vecuma), 5.-9.klases skolēniem, 10.-
12.klases skolēniem (izņemot sporta programmu) un 10.-12.klases skolēniem (sporta programmā). 
 
Notiek diskusijas, viedokli izsaka U.Ozoliņa, I.Grandava, J.Žurovičs, A. Birkavs, P.Pētersons. 
U. Ozoliņa aicina ietaupīt naudu citur. 
G.Albergs apstiprina, ka ir bērni kam tā ir vienīgā ēdienreize un ir jādomā kā atbalstīt. 
I.Grandava informē, ka ministrija mums ir vairākkārt  atgādinājusi, ka tā ir brīvprātīga iniciatīva.  
U.Ozoliņa aicina balsot par priekšlikumu – nākamajā mācību gadā ēdināšanas izmaksas atstāt iepriekšējā 
gada līmenī. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa,V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, K.Sula, J.Anže) PRET – nav, ATTURAS 
– 1 deputāts (J.Žurovičs), 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Nākamajā mācību gadā ēdināšanas izmaksu atbalstu atstāt iepriekšējā gada līmenī  
2. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē. 

 
4.§ 

Par maksas noteikšanu pakalpojumiem ar pasta starpniecību 
_______________________________________________________ 

(I.Grandava) 
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I.Grandava  informē, ka pasta izmaksas ir augušas un no jaunā gada būs vēl augstākas. Reālās izmaksas 
ir augstākas, kā esam noteikuši par rēķinu nosūtīšanu.  
U.Ozoliņa papildina, ka jādomā par efektīvu līdzekļu izmantošanu un būtu jānosedz reālās izmaksas, 
summa būtu jāliek klāt pie rēķina. 
U. Ozoliņa aicina balsot, ka pieņemam priekšlikumu par pasta pakalpojuma cenu izmaiņām no  2024. gada 
1.augusta 1,75 eur un no 2025. gada 1. janvāra 2.35 euro.  

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 8 deputāti (A.Kušķe ,U.Ozoliņa,V. Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, K.Sula, J.Anže, J.Žurovičs), PRET – 
nav, ATTURAS –  nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Apstiprināt maksu par pašvaldības izrakstīto rēķinu par pakalpojumiem nosūtīšanai pa pastu 
maksas izmaiņām no 2024. gada 1.augusta 1.405 EUR (bez PVN) un no 2025. gada 1. janvāra 
1.94 EUR (bez PVN).  

2. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē 
 
 

5.§ 
Par ukraiņu jauniešu uzturēšanas izmaksām 

_______________________________________________________ 
(I.Grandava) 

 
Jautājums tika izskatīts Izglītības, kultūras, sporta un sociālajā komitejā. 
A.Kušķe informē, ka ierosinājums bija ukraiņu jauniešiem, kuri sasnieguši pilngadību un turpina aktīvi 
trenēties un spēlēt basketbolu Valkas novada basketbola komandas "Basketbola klase/Valka" sastāvā, 
uzturēšanas izmaksas pielīdzināt izmaksām, kas ir mūsu izglītojamiem. 
I.Grandava apstiprina, ka komitejā atbalstīja šo ierosinājumu.  
U.Ozoliņa aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 8 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa,V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, K.Sula, J.Anže, J.Žurovičs), PRET – nav, 
ATTURAS –  nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt Ukrainas civiliedzīvotājus, kas spēlē basketbolu Aizdevums.lv Reģionālajā 
Basketbola Līgā un LJBL U19 līgā Valkas novada basketbola komandas "Basketbola 
klase/Valka" sastāvā, nosakot viņiem tiesības īrēt Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas 
dienesta viesnīcu un citas Valkas novada pašvaldības dienesta tipa viesnīcas par maksu, 
kāda tiek noteikta audzēkņiem, kas mācās Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijā. 

2. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē. 
 
 

6.§ 
Par dabas aizsardzības plāna izstrādi dabas liegumam Sedas purvs 

_______________________________________________________ 
(G.Smane) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), G.Smane. 
G.Smane informē, ka saņemts piedāvājums no Valmieras novada pašvaldības iesaistīties projektā, par 
izmaksām un līdzfinansējumu. 
U.Ozoliņa papildina, ka jāsaprot skaidri noteikumi par izmaksām. 
Notiek diskusijas, viedokli izsaka G.Smane un U.Ozoliņa. 
P.Pētersons papildina, ka tajā teritorijā ir palienas pļavas, meža masīvs un tūrisms nav īsti iespējams, nav 
iestrādes.  
U.Ozoliņa komentē, ka šis projekts vērsts uz to, lai uzlabotu dabas aizsardzību un bioloģisko daudzveidību.  
Notiek diskusijas, viedokli izsaka U. Ozoliņa, A. Birkavs, P.Pētersons, V.Zariņš, G.Albergs, G.Smane. 
P.Pētersons iesaka pieaicināt Valmiers novada pašvaldības speciālistu, lai saprastu kāds ir pamatmērķis 
šim projektam. 
U.Ozoliņa aicina G.Smani sazināties ar ministriju vai Valmieras novada pašvaldības speciālistu, lai 
izskaidro projektu. 
Notiek diskusijas. Viedokli izsaka G.Smane, V.Zariņš, U.Ozoliņa, A.Birkavs. 
Deputāts J. Anže - Finanšu komitejas loceklis atslēdzas no komitejas sēdes pulksten 13.46.  
 
G.Smane komentē, ka sazināsies ar Valmieras novada pašvaldības pārstāvi līdz komitejas beigām. 
U.Ozoliņa izsaka priekšlikumu atlikt šī jautājuma izskatīšanu uz komitejas sēdes beigām. 
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7.§ 
Par apkures sistēmu Vijciema publiskajās ēkās 

_______________________________________________________ 
(P.Pētersons) 

 
P.Pētersons informē, kāds ir bijis iepriekšējais aprēķins apkures sistēmai un, situācijai mainoties, iesaka 
izbūvēt jaunu centralizētu apkures sistēmu, atstājot iespēju nodalīt to no Vijciema skolas, ja nākotnē ēku 
plānotu atsavināt. Uzsver, ka šobrīd nav nepieciešams finanšu ieguldījums. Nepieciešams tehniskais 
projekts. Norāda, ka šī ir vienīgā katlu māja Valkas novadā, kur ir šāda apkure.  
V.Šaicāns piekrīt P.Pētersona ierosinājumam reorganizēt apkures sistēmu, jo ēkas tehniskais stāvoklis ir 
avārijas stāvoklī un nepieciešams steidzams risinājums. 
I.Grandava papildina,  tehniskajam projektam avansam finansējums ir.  
D.Lapiņš iesaka izskatīt iespēju par jūras konteineru, jo apkures iekārta nav tik liela.  
P. Pētersons papildina, ka vieta ir laba un bez tehniskās dokumentācijas nevar arī jūras konteineru uzstādīt.   
Notiek diskusijas, viedokli izsaka D.Lapiņs, P.Pētersons, I.Grandava, V.Zariņš.  
U.Ozoliņa aicina balsot par atbalstu projektam esošā budžeta ietvaros. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa, V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, K.Sula, J.Žurovičs), PRET – nav, 
ATTURAS –  nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt projektu esošā budžeta ievaros. 
 
 

8.§ 
Par izmaiņām nomas līgumā noteikto nosacījumu izpildes kārtību 
_______________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), J.Vindēls. 
Informē, ka uzņēmums vēlas pārskatīt līguma nosacījumus. Vērš uzmanību, ka ir jau lemts par 
pagarinājumu. Aicina atbalstīt izvirzot nosacījumus, kas jāizpilda līdz oktobrim.  
Notiek diskusijas,  viedokļus izsaka G.Albergs, J.Vindēls, U.Ozoliņa. 
V. Šaicāns papildina, ka teritorja ir tukša, nomnieks godprātīgi nepilda nomas nosacījumus.  
A.Birkavs norāda to, ka uzņēmumam šajā adresē ir piesaistīta azartspēļu licence.  
J.Žurovics papildina, ka ēka ir sliktā tehniskā stāvoklī. 
Notiek diskusijas, viedokli izsaka A.Birkavs, D.Lapiņš, J.Žurovičs, V.Šaicāns, G.Albergs. 
V.Šaicāns norāda, ka apsekojot īpašumu, secināts, ka ēkā ilgstoši notikušu plūdi. Aicinājums uzlikt 
uzņēmumam soda naudu.  
V.Zariņš komentē, ka šim uzņēmumam interesē tikai spēļu zāle. 
U.Ozoliņa uzskata, ka nevaram šobrīd atļauties lauzt līgumu un aicina atbalstīt priekšlikumu un slēgt līguma 
pagarinājumu līdz 2025. gada 31.maijam. 
U.Ozoliņa aicina balsot par termiņa nepagarināšanu saistību izpildei līdz 2025. gada 31.maijam 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 5 deputāti (V.Zariņš, G.Albergs, A.Birkavs, K.Sula, J.Žurovičs) PRET – 1 deputāts (U. Ozoliņa), 
ATTURAS – 1 deputāts (A.Kušķe), 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atteikt SIA “LVBet Caffe” lūgumam pārskatīt 2023. gada 17. maija nekustamā īpašuma nomas 
līguma Nr.4.18/23/76 2.3.1. punktā noteiktā nosacījuma – hosteļa vai hoteļa tipa naktsmītnes 
vismaz 40 vietām, izpildes nosacījumus, saglabājot tos līdzšinējā redakcijā. 

2. Virzīt jautājuma izskatīšanai pašvaldības domes sēdē, pieaicinot uzņēmuma pārstāvi. 
 
 

9.§ 
Par nomas līguma izbeigšanu par telpu nomu Valkā, Rūjienas ielā 3D un nomas līguma slēgšanu 

par telpu nomu Valkā, Semināra ielā 9 
_______________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), J.Vindēls. 
J.Vindēls informē Valsts probācija dienesta pāriešanu uz citām telpām, par līguma termiņiem, 
remontdarbiem un nomas maksām.  
Notiek diskusijas, viedokļus izsaka I.Grandava, V.Šaicāns, J.Vindēls, G.Albergs. 
V.Šaicāns iesaka pagarināt līgumu vēl par vienu mēnesi uz priekšu. 
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U.Ozoliņa papildina par telpām Sociālajam dienestam un dokumentiem. 
V.Šaicāns apstiprina paredzētos datumus dienesta pārcelšanai uz Semināra ielu 9. 
L.Engere informē par Privatizācijas komisijas sēdes laiku un vērtības noteikšanas laiku. 
U.Ozoliņa aicina balsot, sagatavojot papildus informāciju un, virzot jautājumu izskatīšanai pašvaldības 
domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 6 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa,V.Zariņš, A.Birkavs, K.Sula, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – 1 
deputāts (G.Albergs), 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē. 
 
Finanšu komitejas sēdei plkst. 14.34 pieslēdzas Evija Nagle – Valmieras novada pašvaldības Attīstības 
pārvaldes vadītāja.  
U.Ozoliņa informē par Valmieras novada pašvaldības pārstāvja pieslēgšanos komitejai un ierosina 
atgriezties pie 6. jautājuma “Par dabas aizsardzības plāna izstrādi dabas liegumam Sedas purvs” un dod 
vārdu E. Naglei. 
E.Nagle informē, ka Valmieras novada pašvaldība gatavo pieteikumu par Sedas purva izstrādi. Uzsver, ka 
šī ir kopīga teritorija ar kaimiņu novadu, piedāvā veidot kopīgu projektu, kur abas pašvaldības būtu kā 
sadarbības partneri. Ir uzsāktas sarunas arī ar Latvijas Valsts Mežiem ar ierosinājumu piedalīties projektā.  
Šis dabas aizsardzības plāns būtu nozīmīgs, jo plānojam arī pašvaldības aktivitātes, bez šī plāna nekādas 
aktivitātes nav iespējamas. Projekta īstenošana paredzēta līdz 2027. gadam līdz ar to finansējums nav 
jāatrod viena gada laikā.  
U.Ozoliņa vēlas precizēt kādas ir paredzētās aktivitātes plāna izstrādes laikā. 
E.Nagle papildina, ka galvenā aktivitātes ir ietekme uz vidi un dabas aizsardzības plāna izstrāde. 
Sadarbības gadījumā, ja abas pašvaldības ir parteri, tiks noteiktas darba grupas un piesaistīti citi speciālisti 
un strādās kopīgi.  
E.Nagle izskaidro  informāciju par samaksu projektā, atalgojuma izmaksām. Uzsver, ka partneri ir tikai 
pašvaldības un aicina atbalstīt ar finansējumu atbilstoši iespējām.  
Notiek diskusijas, viedokli izsaka U.Ozoliņa un E.Nagle par projekta partnerību, finansējumu. 
U.Ozoliņa papildina, ka būtu ieinteresēta, ka mūsu darbinieki būtu pieaicināti pie darba grupām projekta 
izstrādes laikā.  
I.Grandava izsaka viedokli, ka liels ieguvums šajā teritorijā nav, jo  teritorija nav pieejamā vietā.  Ierosina 
atbalstīt ar 500.00 (pieci simti eiro) lielu līdzfinansējumu visā projekta laikā.  
E. Nagle papildina, ka jebkura summa šim projektam ir atbalsts. 
U. Ozoliņa aicina deputātus balsot, ka Valkas novada pašvaldība piedalās šajā projektā ar līdzfinansējumu  
500.00 (pieci simti eiro) uz visu projekta ieviešanas periodu. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 6 deputāti (A.Kušķe, U.Ozoliņa,V.Zariņš, A.Birkavs, J.Žurovičs, G.Albergs), PRET – 1 deputāts (K.Sula), 
ATTURAS –  nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Slēgt sadarbības līgumu ar Valmieras novada pašvaldību par projekta izstrādi un iesniegšanu 
Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā atklātās otrās projektu iesniegumu atlases 
kārtas 2.2.3.specifiskā atbalsta mērķa "Uzlabot dabas aizsardzību un bioloģisko daudzveidību, 
"zaļo" infrastruktūru, it īpaši pilsētvidē, un samazināt piesārņojumu" 2.2.3.3.pasākuma "Pasākumi 
bioloģiskās daudzveidības veicināšanai un saglabāšanai" konkursā. 

2. Parakstot sadarbības līgumu ar Valmieras novada pašvaldību, paredzēt 500,00 EUR (pieci simti 
euro, 00 centi) lielu finansējumu 2025. gada budžetā, lai līdzfinansētu projektā plānotās aktivitātes. 

3. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē 
 
Deputāts K. Sula atslēdzas no Finanšu komitejas sēdes plkst. 15.04. 
 
 

10.§ 
Par Valkas novada pašvaldības 2024.gada 30.maija saistošo noteikumu Nr.13 “Par reklāmas 

izvietošanu publiskās vietās vai vietās, kas vērstas pret publisku vietu, Valkas novadā” 
precizēšanu. 

_______________________________________________________ 
(A.Golubovs) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), A.Golubovs. 
A.Golubovs informē, ka atzinums ir izskatīts Reklāmas izvietošanas komisijā, ievērojot ministrijas norādes, 
ir veiktas korekcijas. Precizēts iesniegums reklāmas komisijai.  
Notiek diskusijas, viedokli izsaka V.Zariņš, U.Ozoliņa, I.Grandava, A.Golubovs. 
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V.Zariņs komentē, ka uz privātpersonas zemes par reklāmu maksā gan nodokli, gan nodevu, bet uz 
pašvaldības zemes tikai pašvaldībai.  
U. Ozoliņa iesaka Juridiskās nodaļas juristiem sazināties ar ministriju un noskaidrot kā darīt, lai nav 
jāmaksā dubulta samaksa, jo ne visiem ir nepieciešama reklāma. Ja ir nepieciešama reklāma, tam ir jābūt 
atrunātam. 
U. Ozoliņa aicina balsot, pieņemot ar grozījumiem.  

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 6 deputāti (A.Kušķe, U. Ozoliņa,V. Zariņš, A.Birkavs, J.Žurovics, G.Albergs), PRET – nav, ATTURAS –  
nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē, precizējot informāciju. 
 
 

11.§ 
Par Valkas novada pašvaldības 2024.gada 21.jūnija saistošo noteikumu Nr.14 “Valkas novada 
administratīvās teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas saistošie noteikumi” precizēšanu 

_______________________________________________________ 
(A.Golubovs) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), A.Golubovs. 
A.Golubovs informē, ka atzinums no ministrijas ir izskatīts darba grupā.  
Notiek diskusijas par pieguļošo zemi privātpersonai un pašvaldībai, viedokli izsaka U. Ozoliņa, V. Šaicāns 
V.Zariņš papildina, ka pēc ministrijas komentāru saņemšanas, šis jautājums izrunāts darba grupā, ka 
pieguļošā teritorija 3 m.  
U.Ozoliņa apstiprina, ka nav iebildumu atstāt 3 m pieguļošo teritoriju. 
V.Šaicāns izsaka savu viedokli, ka optimāli būtu 3 m,  ka 5 m varētu būt par daudz. 
A.Golubovs ierosina apspriest 7.punktu. 
V.Zariņš apgalvo, ka tas ir loģiski, jo tas attiecās vairāk uz daudzdzīvokļu dzīvojamām mājām. 
U.Ozoliņa aicina deputātus balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 6 deputāti (A.Kušķe, U. Ozoliņa,V. Zariņš, A.Birkavs, J.Žurovičs, G.Albergs), PRET – nav, ATTURAS –  
nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

Virzīt jautājuma izskatīšanu pašvaldības domes sēdē. 
 
 
Informatīvais jautājums par budžeta situāciju.  
I.Grandava informē, ka kopumā budžetā ieņēmumi, izņemot atsevišķas pozīcijas pildās normas robežās,   
ka budžetā neienāk ieņēmumi no nekustamā īpašuma pārdošanas un no kustamās mantas. 
 
Deputāts G.Albergs iziet no sēžu zāles pulksten 16.08. 
 
V.Zariņš papildina, ka par autobusu tiek piedāvāti  tikai 2000.00 EUR (divi tūkstoši euro). 
I. Grandava uzsver, ka lielākā problēma mums ir sociālie pabalsti, kā arī deinstitucionalizācijas projekti, 
kam iepriekš bija valsts atbalsts. Paskaidro, ka tas ir dienas centrs un Latvijas Sarkanais Krusts piestāda 
mums rēķinus. 
V.Šaicāns papildina, ka ir izrunāts ar Latvijas Sarkanā Krusta vadību, gaida aprēķinus.  
Notiek diskusijas, viedokļus izsaka V.Šaicāns, I.Grandava, U.Ozoliņa. 
U.Ozoliņa iesaka veidot sarakstu, lai saprastu, kas ir pakalpojuma saņēmēji. Uzsver, ka pakalpojums ir ļoti 
vajadzīgs.  
I.Grandava papildina, ka izmaksas strauji  vēl pieaug, ievietojot Valkas novadā deklarētu iedzīvotāju 
aprūpes namā. Uzskata, ka nepietiekoši tiek izvērtētas iespējas samaksu iegūt no radiniekiem un 
pašvaldība sedz izdevumus.  
V. Zariņš papildina, ka izmaksas ir lielas. 
Notiek diskusijas, viedokli izsaka U.Ozoliņa, I.Grandava, A.Birkavs, V.Zariņš. 
U. Ozoliņa iesaka noskaidrot precīzus skaitļus, konkrētus datus un izrunāt apvienotajā komitejā.  
I.Grandava informē par atalgojumiem un samaksas kārtību. 
Notiek diskusijas par kokmateriāliem un to vērtību. Viedokli izsaka V.Zariņš, V.Šaicāns, U.Ozoliņa, 
A.Birkavs. 
I.Grandava aicina diskutēt jautājumu par elektrības un siltuma rēķiniem un cenu.  
V.Zariņš papildina, ka notiks sarunas.  
Turpinās diskusija par budžetu, rēķiniem, izmaksām, lai stabilizētu situāciju. 
V.Šaicāns komentē, ka finanšu ierobežojumi paliek bez sekām, darbinieki neizprot situāciju. 
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I.Grandava ierosina jau oktobra sēdē pieņemt amatu sarakstu.  
U.Ozoliņa apstiprina, ka jautājums par budžetu pieņemts zināšanai. 
 
J.Žurovis informē par Varoņu ielas slikto tehnisko stāvokli, ka ir defekti - risas, plaisas, izdrupumi un iesaka 
piesaistīt būvinženieri, lai saprastu vai tas ir garantiju remonts. Ierosinājums pieņemt lēmumu ko darīt, veikt 
novērtējumu.  
V.Šaicāns papildina, ka šo informāciju pieņem zināšanai.  
U.Ozoliņa Finanšu komiteju pasludina par slēgtu. 
 
Sēde slēgta pulksten 16.10 
 
 
Sēdes vadītājs        Unda Ozoliņa 
 
 
 
Protokolēja        Andra Everte 


